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چرا جلسه هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
رسمیت نیافت؟

قرار بود روز پنج شنبه جلسه هیات رئیسه فدراسیون فوتبال برگزار شود که 
به علت غیبت دو عضو، این جلســه از شــکل رسمی خود خارج شد. به گزارش 
ایســنا، روز پنج شنبه قرار بود هیات رئیسه فدراســیون فوتبال جلسه ای را در 
کمپ تیم های ملی برگزار کند اما این جلسه به دلایل مختلفی شکل قانونی به 
خود نگرفت چرا که فقط ۶ نفر در جلسه روز گذشته حاضر شدند که این تعداد، 
نتوانســته حدنصاب لازم برای رســمیت یافتن جلسه را تامین کند. از ۱۱ عضو 
قانونی هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، فقط هشت نفر می توانستند قانونا در این 
جلســه شرکت کنند که از این بین دو نفر هم نتوانستند در جلسه حاضر شوند 
و در نتیجه جلسه سه ساعته شش عضو حاضر در جلسه صورت رسمی به خود 
نگرفت و بدون نوشتن و امضای صورت جلسه خاتمه یافت. شهره موسوی، نایب 
رئیس زنان و خداداد افشاریان، عضو هیات رئیسه، دو عضو غایب بودند تا جلسه 
واجد شرایط لازم برای رسمیت یافتن یعنی حداقل دو سوم اعضای هیات رئیسه، 
نشود. ظاهرا حسن کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال قبل از شروع جلسه در 
همین رابطه از فیفا استعلام می گیرد و آن ها هم تایید می کنند که برای رسمی 
شدن جلسه حداقل باید هشت نفر )دوم سوم اعضا(حضور داشته باشند که چنین 
شــرایطی احراز نمی شود. با این حال پنج شنبه عنوان شد که هیات رئیسه این 
فدراسیون از رسمیت افتاده است اما چنین مسئله ای فعلا درست نیست چرا که 
شــهره موسوی با وجود بازداشت شدن به علت فعالیت های اقتصادی و شخصی 
خود، همچنان عضو هیات رئیسه است و هنوز از ترکیب اعضای هیات رئیسه خط 
نخورده است. در نتیجه در شرایط فعلی، هیات رئیسه بدون حضور حداقل هشت 
نفر نمی تواند جلسه رسمی داشته باشد اما هنوز هیات رئیسه و در کل مدیریت 

کنونی این فدراسیون، قانونی و رسمی است.

مورینیو: 
پیشرفت رم را قبول دارم 

چون به فروتنی معروف نیستم

سرمربی تیم رم ایتالیا عنوان کرد این تیم زیر نظر او در چند ماه اخیر پیشرفت 
خوبی داشته است. به گزارش ایسنا و به نقل از فوتبال ایتالیا، لسترسیتی و رم در 
نیمه نهایی لیگ کنفرانس برابر هم به تساوی یک بر یک رضایت دادند تا دیدار 
برگشت تعیین کننده باشد؛ دیداری که هفته بعد در المپیکو رم برگزار می شود. 
جالوروســی با ضربه لورنزو پلگرینی در ورزشــگاه کینگ پاور پیش افتاد، اما 
آدمولا لوکمن بازیکن تیم لسترســیتی از فاصله نزدیک گل تســاوی را به ثمر 
رساند. قانون گل های خارج از خانه در این فصل در اروپا لغو شده است، بنابراین 
هر تیمی که در ورزشــگاه المپیکو  برنده شود، به فینال در تیرانا آلبانی خواهد 
رفت. پاس گل پلگرینی را نیکولا زالوســکی، بازیکن نوجوان رم، به گل رســاند. 
مورینیو به اسکای اسپورت ایتالیا گفت:  زالوسکی در ۹ تا ۱۰ سالگی به آکادمی 
رم پیوســت، بنابراین دیدن بازی او در این ســطح فوق العاده اســت. ما خیلی 
راحت توپ را از دســت دادیم. این کار را خیلی خوب انجام ندادیم. در نیمه اول 
سازماندهی شده بازی کردیم و توانستیم فشار حریف را کنترل کنیم و همانطور 
که می خواســتیم بازی کنیم، اما با گذشت زمان شدت خود را از دست دادیم و 
کار دشوار شد. من مطمئن هستم که هر هوادار رم دوست دارد در دیدار برگشت 
حضور داشته باشد و این جو خوبی در ورزشگاه ایجاد می کند. من می دانم که 
حتی با وجود ۷۰۰۰۰ هوادار در استادیوم و حتی بیشتر توان برتری برابر لستر را 
در بازی برگشت داریم.  او در ادامه صحبت ها ی خود گفت:  اکنون ما یکشنبه در 
سری آ بولونیا را پیش رو داریم، تیمی که خیلی خوب بازی می کند و پیروز می 
شــود. برخلاف لستر، ما باید روی سری آ و تلاش برای کسب رتبه پنجم تمرکز 
کنیم، در حالی که آنها شانسی برای صعود به اروپا ندارند. ما باید نیمه نهایی را 

برای سه روز فراموش کنیم و تمام تمرکز خود را روی بولونیا بگذاریم.
از مورینیو پرسیده شد که چگونه قصد دارد به بازی برگشت مقابل لسترسیتی 
فکر کند که او گفت:  من باید بازی برگشــت را در نظر بگیرم و تجزیه و تحلیل 
کنم  زیرا پنجم یا ششــم شدن در سری آ متفاوت است. ما می خواهیم مطمئن 
باشــیم که فصل آینده در لیگ اروپا بازی می کنیم، نمی توانیم منتظر بمانیم تا 
ببینیم اول لیگ کنفرانس را می بریم یا خیر. لستر تیمی است که در فضای خالی 
حمله می کند، آنها این کار را از دوران کلودیو رانیری انجام دادند. حالا آنها سعی 
می کنند کمی بیشتر از عقب بازیسازی را شروع کنند، اما هنوز هم تاکتیک ها ی 
قدیمی خود را دارند و وقتی از خانه دور هستند  هم تیم خطرناکی محسوب می 
شوند. آنها نیمکت خوبی دارند و به هیچ وجه نباید دست کم گرفته شوند. ما باید 
بیشتر با عقل مان بازی کنیم تا قلبمان. چهاردهمین بازی لیگ کنفرانس است، 
اگر برنده شویم، در فینال هستیم.  او در پاسخ به سوالی درباره پیشرفت رم زیر 
نظر او نیز گفت: من به خاطر فروتنی در دنیا مشــهور نیستم، بنابراین باید این 
تعریف و تمجید شما از خودم را قبول کنم! اگر پنج یا شش ماه پیش این بازی 
را انجام می دادیم، قطعا می باختیم. ما شهامت این را داشتیم که همانطور که در 
ابتدا بازی می کردیم، با پرسینگ بالا با زانیولو و تامی در خط حمله بازی کنیم. 

امیدوارم تیم به پیشرفت خود در این بازیها ادامه دهد.

ژیرو: 
حالا سرنوشت قهرمانی دست خودمان است

مهاجم تیم میلان ایتالیا عنوان کرد این تیم بعد از شکســت اینتر مصمم تر 
شده است تا عنوان قهرمانی را به دست بیاورد. به گزارش ایسنا و به نقل از فوتبال 
ایتالیا،  اولیویه ژیرو از بازیکنان میلان خواست تمام تمرکز خود را تا پایان فصل 
حفظ کنند تا این تیم عنوان قهرمانی را به دست بیاورد. او در صحبت ها یی درباره 
سرنوشــت قهرمانی میلان گفت: سرنوشت ما در دستان ماست، ما همه چیز را 
برای قهرمانی داریم.  روسونری روز چهارشنبه زمانی که اینتر ۲-۱ مقابل بولونیا 
در بازی عقب افتاده هفته بیستم شکست خورد، توانست صدرنشین بماند. این 
بدان معناســت که میلان با دو امتیاز اختلاف در صدر جدول قرار دارد، اگرچه 
برتری آنها در واقع  ســه امتیاز اســت، زیرا ملاک در ایتالیا بازی رودررو است و 
میلان شــرایط بهترین نسبت به اینتر دارد. ژیرو به اسپورت مدیاست گفت: من 
فکر می کنم ما همه چیز لازم را برای قهرمانی داریم، فعلا روی بازی یکشــنبه 
مقابل فیورنتینا بسیار متمرکز هستیم و می خواهیم از این فرصت استفاده کنیم 
و ۳ امتیاز را به دســت بیاوریم. مهمترین چیز این اســت که اینتر مقابل بولونیا 
شکســت خورد، بنابراین ما سرنوشت خود را در دستان خود داریم. ما باید روی 
فوتبالمان متمرکز بمانیم. فکر می کنم بعد از شکست اینتر بیشتر مشتاق هستیم. 

ما فروتنی و اعتماد به نفس لازم را داریم که بتوانیم در هر بازی پیروز شویم.

پوچتینو:
 من و ام باپه ۱۰۰ درصد می مانیم

ســرمربی آرژانتینی پاری سن ژرمن خیال هواداران این تیم را راحت و اعلام 
کرد که هم او و هم ام باپه در تیم باقی خواهند ماند.

به گزارش ایسنا و به نقل از اسپورت، مائوریسیو پوچتینو به شایعه جدایی خود 
از پاری سن ژرمن پایان داد. این مربی آرژانتینی نتوانست با پاری سن ژرمن در 
لیگ قهرمانان اروپا عملکرد خوبی داشــته باشد و پیش بینی می شد که از تیم 
جدا شود اما او نه تنها جدایی خود را تکذیب کرد بلکه اعلام کرد که ام باپه هم 
در تیم باقی خواهد ماند. پوچتینو گفت: ۱۰۰ درصد هم من می مانم و هم ام باپه 
تمدید خواهد کرد. این چیزی است که می توانم آن را بر زبان بیاورم و به غیر از 
آن چیز دیگری نمی توانم بگویم. ام باپه ۱۰۰ درصد در پاری سن ژرمن باقی می 

ماند با این حال در فوتبال همواره احتمال وجود دارد.
قرارداد ام باپه با پاری ســن ژرمن تابســتان پیش رو به پایان می رسد این 
درحالی اســت که او هنوز موافقت خود را بــرای تمدید اعلام نکرده و خبرهای 

زیادی درباره جدایی او و حضورش در رئال به گوش می رسد.

اخبار کوتاه

با اعلام سیستم کسب سهمیه المپیک ۲۰۲۴ مشخص 
شــد وزنه برداران باید از چه زمانی برای گرفتن ســهمیه 
تلاش کنند. به گزارش ایسنا، فدراسیون جهانی وزنه برداری 
سیستم کسب سهمیه المپیک ۲۰۲۴ پاریس را منتشر کرد. 
رقابت وزنه برداری در پنج وزن مردان و پنج وزن زنان برگزار 

می شود.
در این سیســتم اعلام شده اســت که حداکثر سهمیه 
برای هر کشــور ســه نفر در مردان و سه نفر در زنان است 
و ســهمیه ها  نیز به نام وزنه بردار خواهد بود. در هر کدام از 
بخش مردان و زنان  ۵۰ سهمیه از طریق رنکینگ )هر وزن 
۱۰ نفر(، ۵ ســهمیه از طریق قاره ای و ۲ سهمیه میزبان و 
سه سهمیه وایلد کارت توزیع می شود که مجموع سهمیه ها  

در دو بخش ۱۲۰ سهمیه خواهد بود.
در هــر وزن هم تنها ۱۲ نفر می توانند شــرکت کنند و 
کشورها می توانند فقط یک نماینده در هر وزن داشته باشند.

اگر کشوری تعداد ورزشکاران واجد شرایط آن از سه نفر 
در هر بخش مردان و یا زنان بیشتر شد، خود کشور از میان 

نفرات واجد شرایط سه نفر را معرفی  می کند.
آغاز گزینشی ها  از مرداد

دوره آغاز گزینشــی المپیک وزنه برداران از اول آگوست 
۲۰۲۲)۱۰ مرداد ۱۴۰۱( تا ۲۸ آوریل ۲۰۲۴ )۹ اردیبهشت 
۱۴۰۳( است. رنکینگ المپیک هم براساس بیشترین رکورد 
مجموعی اســت که وزنه برداران در مســابقات گزینشــی 

المپیک به ثبت می رسانند.

مسابقات کسب سهمیه المپیک به شرح زیر است:
-قهرمانی بزرگسالان جهان ۲۰۲۲

-قهرمانی قاره ها  )رده بزرگسالان( در سال ۲۰۲۳
-گرندپری ۱ و ۲ در سال ۲۰۲۳

-قهرمانی بزرگسالان جهان ۲۰۲۳

-قهرمانی قاره ها  )رده بزرگسالان( ۲۰۲۴
-جام جهانی ۲۰۲۴

حضور در ۲ رویداد اجباری اســت: فدراســیون جهانی 
حضور ورزشــکاران را در دو مســابقه اجباری کرده است و 
طبق آنچه در سیستم عنوان شــده ورزشکاران باید در دو 

مســابقه قهرمانی بزرگســالان جهان ۲۰۲۳ و جام جهانی 
۲۰۲۴ حتما شــرکت کنند و اگر در هــر یک از دو رویداد 
شرکت نکنند، واجد شرایط برای شرکت در المپیک ۲۰۲۴ 

پاریس نیستند.
 حضور در حداقل ۵ گزینشــی: ورزشــکاران به اختیار 
می توانند حداقل در ســه رویداد مسابقات قهرمانی جهان 
۲۰۲۲، قهرمانی قاره هــا  ۲۰۲۳ و ۲۰۲۴، گرند پری ۱ و ۲ 
شــرکت کنند اما در مجموع باید در پنج گزینشی المپیک 

شرکت کرده باشند.
دوپینگ

فدراسیون ها ی ملی موظف هستند فهرست ورزشکاران 
شــرکت کننده در گزینشــی ها ی المپیک را به فدراسیون 
جهانــی ارائه کنند. آنهــا باید آدرس دقیــق منزل، محل 
تمرین هر ورزشــکار را حداقل دوماه قبــل از هر رویداد به 
اطلاع فدراسیون جهانی برســانند. اگر ورزشکار قرار است 
در قهرمانی جهان شــرکت کند، باید سه ماه قبل اطلاعات 

ورزشکار را ارسال کنند.
 همه ورزشکاران ممکن اســت تحت آزمایش دوپینگ 
بدون اطلاع قبلی قرار بگیرند و ممکن اســت از ورزشــکار 

داخل مسابقه یا حین تمرین تست دوپینگ گرفته شود.
دوره بررسی تعداد دوپینگ کشورها از ۲۳ جولای ۲۰۲۱ 
)اول مرداد ۱۴۰۰( تــا ۲۵ جولای ۲۰۲۴)۴ مرداد ۱۴۰۳( 
است و اگر کشوری سه مورد یا بیشتر تست دوپینگ مثبت 

داشته باشد از المپیک پاریس حذف می شود.

عضو پیشــین کمیته فنی تیم ملی دوچرخه سواری گفت: مشخص بود که 
گرفتن تست سلامت و استفاده از ورزشکار محروم مشکل ساز می شود اما افراد 

در فدراسیون فکر می کردند اتفاقی رخ نمی دهد.
مصطفی چایچی که یکی از مخالفان اجرای طرح تست سلامت از دوچرخه 
ســواران بود در گفت وگو با ایسنا درباره ی دردســر ساز شدن این تست برای 
دوچرخه سواری ایران بیان کرد: اتحادیه جهانی دوچرخه سواری بسیار ریزبین 
اســت مخصوصا در بحث دوپینگ. در یکی از بندهــای قوانین اتحادیه جهانی 
اشاره شــده اســت که در بحث دوپینگ فقط وادا و اتحادیه جهانی حق ورود 
ویــا تغییر قوانین را دارند.  برگزار کننده مســابقات هــم در دعوتنامه ای که 
برای کشــورها ارســال می کند، قید می کند که در مسابقاتش، قوانین مبارزه با 
دوپینگ اتحادیه جهانی اعمال می شــود.  او ادامه داد: مشکل ساز شدن طرح 
ســلامت هم کاملا مشــخص بود چون قانونی را خود فدراسیون ایجاد کرد در 
حالی که فدراســیون قانون گذار نیست. من وقتی در کمیته فنی بودم چندین 
بار به این مسئله اعتراض کردم که ما اجازه محروم کردن ورزشکاری بر اساس 
این تست ها  را نداریم. اگر می خواهیم ورزشکاری را از مسابقه ای محروم کنیم، 
باید با تایید نادو و با اطلاع اتحادیه جهانی باشد. فدراسیون می تواند تست خون 
بگیرد و مشــخصات خون را ارزیابی کند ولی اجازه محروم کردن ورزشکاری را 
ندارد. اگر مواردی را مشــکوک دید باید آن را به نادو و فدراسیون جهانی اعلام 
کند. حتی بحث گرفتن وثیقه از ورزشــکاران هم به نوعی اشتباه بود که دیدیم 
نتیجه چه شــد. زمانی که به این موضوع پافشاری کردند، از کمیته فنی استعفا 

دادم. متاسفانه این مسئله را رعایت نکردند و فکر کردند اتفاقی رخ نمی دهد.
 او در مورد رعایت نکردن قوانین توســط فدراسیون ایران از جمله استفاده 
از ورزشکار محروم به عنوان مربی نیز تصریح کرد: ما وقتی عضواتحادیه جهانی 

شده ایم یعنی باید از تمام قوانین آن پیروی کنیم و تخطی از آن جرم محسوب 
می شود.  یکی از دلایلی که من از فدراسیون دوچرخه سواری جدا شدم این بود 
که از بنده می خواســتند با مربیگری ورزشکاری که در دوران محرومیت است 
موافقت کنم که نکردم و از فدراسیون جدا شدم. بابت این موضوع حتی تهدید 
شــدم. زمانی که محروم بودن این مربی مشخص شد، به نظرم وزارت ورزش و 
کمیته ملی المپیک بســیار کم رنگ ظاهر شــدند و فدراسیون و عوامل آن را 
توبیخ نکردند. در کشورهای دیگر با ورزشکاری که تست دوپینگش مثبت شود 

برخورد بسیار شدیدی می شود اما اینجا او را به عنوان مربی گذاشتند. 
همچنین او را به کاپ آسیایی ژاپن بردند که اتحادیه جهانی آن را به عنوان 
مدرک در نظر گرفت. جالب این اســت که بعد از این موضوع ناراحت هم بودند 

که چرا برخی به این موضوع اعتراض دارند.
عضو پیشــین کمیته فنی فدراسیون در پاســخ به این پرسش که می توان 
ذهنیــت بد اتحادیه جهانی را  تغییر داد و اعتمــاد این نهاد را در بحث مبارزه 
با دوپینگ جلب کرد؟ گفت: خیلی ســخت می تــوان این ذهنیت را تغییر داد. 
حتما زمان بر خواهد بود. چون خراب کردن راحت تر از ســاختن است. آرزوی 
من این اســت که دوچرخه ســواری ایران به شکوفایی برسد اما از نظر منطقی 
خیلی زمان بر اســت که درست شــود زیرا رفتارهایی که ما انجام می دهیم در 

این مسئله موثر است.
 او در پاســخ به پرســش دیگری مبنی براینکه در جریان محرومیت خسرو 
قمری رییس پیشین فدراســیون بود؟ تاکید کرد:خیر نبودم. اطلاع داشتم که 
بابت بحث دوپینگ و پاره ای موضوعات فدراســیون جهانی حضورا او را احضار 
کرده تا جوابگو باشــد ولی در مورد حکم اطلاعی نداشــتم. شــنیده بودم آنجا 
دادگاه تشکیل شد و در مورد استفاده از ورزشکار محروم سوال کردند که گفته 

بودنــد خودش به ژاپن رفته و فدراســیون اعزام نکــرده درصورتی که اتحادیه 
جهانی مســتندات اســتفاده این مربی محروم توسط فدراســیون را به رئیس 

فدراسیون ارائه کرده بود.

رئیــس فدراســیون جهانــی والیبــال از 
پیشــرفت ها ی تیم زنان ایــران تمجید کرد و 
عنوان کــرد منتظر دیدن بازیهــای این تیم 

در ها نگژو است.
به گزارش ایسنا و به نقل از سایت فدراسیون 
جهانی والیبال، فدراسیون والیبال ایران متعهد 
به ارتقای ســطح تیم ملی والیبال بانوان خود 
شــده است که در این راستا فدراسیون جهانی 
والیبال متعهد شــده در راستای برنامه توسعه  
جهانی والیبال، برای یکســال مربی در اختیار  

تیمهای در حال پیشرفت قرار دهد.

فدراســیون جهانی والیبال با فراهم کردن 
مربی برای ۱۲ ماه، حمایت از تیم ملی والیبال 
بانوان ایران را در ســال ۲۰۲۲ تصویب کرد و 
فدراسیون والیبال ایران مربی ایتالیایی الساندرا 
کامپدلــی را برای کمک به بهبود عملکرد این 

تیم در سطح بین المللی انتخاب کرد.
فدراســیون والیبال ایران هم دسترسی این 
تیم به یک کمپ تمرینی اختصاصی با امکانات 
کلاس جهانی را تضمین کرده اســت. این تیم 
همچنین قرار است در بازی ها ی آسیایی ها نگژو 
۲۰۲۲ در سپتامبر ۲۰۲۲ شرکت کند که اولین 

حضور آنها در این رویداد از سال ۱۹۷۴ است.
دکتر آری گراســا رئیس فدراسیون جهانی 
والیبــال در این باره گفت: ما متعهد به ارتقای 
سطح والیبال در سراســر جهان در بازی ها ی 
مردان و زنان هســتیم. ورزش مــا ذاتاً دارای 
تعادل جنسیتی است و ما می خواهیم اطمینان 
حاصل کنیم کــه این امر در توســعه موازی 
تیم ها ی مردان و زنان در سراسر جهان منعکس 
می شود. ما از دیدن تأثیر مثبت طرح حمایت 
مربیان در کمک به تیم ملی زنان ایران برای بالا 
بردن سطح فنی و تاکتیکی خود خوشحالیم و 

از اینکه ببینیم آنهــا در ها نگژو ۲۰۲۲ چگونه 
عمل خواهند کرد، هیجان زده ایم.

محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال 
ایران گفت: با حمایت FIVB، مربی الساندرا 
کامپدلی از ایتالیا توانسته است به ما کمک کند 
تا برنامه هــا ی خود را برای والیبال بانوان ایران 
محقق کنیم. من معتقدم والیبال تنها رشــته 
ورزشــی در ایران است که می تواند یک کمپ 
تمرینــی اختصاصی برای بانوان ایجاد کند که 
این امر می تواند مســیر موفقیت آنها را هموار 
کند. راهبرد فدراســیون والیبال ایران توسعه 

برابری جنسیتی زنان و مردان در والیبال است.
آلساندرا کامپدلی، ســرمربی تیم ایران نیز 
گفت: بــا این پروژه، من معتقــدم FIVB از 
والیبال بانوان ایران حمایت لازم را برای توسعه 
و رشــد انجام می دهد. تیم بانوان بزرگســال 
ایران باید در درجه اول از نظر فنی و تاکتیکی 
پیشــرفت کند تا بتواند بــا بهترین تیم ها ی 
آســیایی و جهانی رقابت کنــد. آنها علاوه بر 
تمریــن، باید در برخی تورنمنت ها  و بازی ها ی 
دوستانه شرکت کنند تا به آنها در کسب تجربه 

بین المللی بیشتر کمک کند.

اعلام سیستم سهمیه المپیک وزنه برداری

حضور اجباری در دو رویداد جهانی

ناگفته ها از زیر پا گذاشتن قوانین ضد دوپینگ در دوچرخه سواری ایران

رئیس فدراسیون جهانی والیبال: 

بی صبرانه منتظر دیدن تیم زنان ایران در بازی های آسیایی هستم

تیم ها ی اروپایی هر تابســتان با امید و آرزوهای زیادی دست به خرید ها ی 
گرانقیمتی می زنند. پنجره نقل و انتقالاتی تابستان از مهم ترین عوامل موفقیت 
تیم ها  در طول فصل به شــمار می رود. به خصوص برای غول ها ی اروپایی که به 
دنبال بازیکنانی هســتند که موفقیت تیم را در فصل پیش رو بیشــتر تضمین 
کنند. تابستان ۲۰۲۱ نیز از این قاعده مستثنا نبود البته می توان این پنجره نقل 

و انتقالاتی را بیشتر به نام سالخورده ها ی جنجالی نام گذاری کرد.
به گزارش خبرآنلاین رونالدو و مســی دو فوق ستاره ای بودند که تابستان 
گذشــته تیم هــا ی خود را تغییر دادند و از پر ســر و صدا تریــن انتقالات این 
فصل به حســاب می آیند. شرایط بازیکنان همیشه در تیم ها ی جدیدشان طبق 
انتظار پیش نمی رود بعضی با گذر زمان به شرایط تیم عادت می کنند و بعضی 
هیج وقت انتظارات باشــگاه و هواداران را برآورده نمی کنند و نامشان به لیست 

انتقالات ناموفق تیم ها  اضافه می شود.
در این گزارش به انتقالات ناموفق این فصل در ۵ لیگ معتبر اروپا می پردازیم. 
در این بین شاید بازیکنانی باشند که در کل عملکرد بدی نداشتند اما نسبت به 

هزینه ای که برای آنها پرداخت شده جوابگوی انتظارات نبودند:
جک گریلیش – استون ویلا به منچستر سیتی 

جک گریلیش که در استون ویلا یک قهرمان بود، در تابستان باشگاه دوران 
کودکــی خود را ترک کــرد و با مبلغی که رکورد خریــد بازیکن بریتانیایی را 
شکست به منچسترسیتی پپ گواردیولا پیوست. او به عنوان کاپیتان ویلا فوق 
العاده بود و پیشــرفت چشمگیر و عملکرد بی نظیرش باعث شد که من سیتی 
اعتماد به نفس لازم را برای پرداخت هزینه بالای »سوپر جک« به دست آورد.

با این حال، شروع دوران حرفه ای او در اتحاد کاملًا طبق برنامه پیش نرفت. 
البته کاملًا بدیهی اســت که قرار گرفتن فوری در تیم گواردیولا کار ســختی 
است، رودری و ژائو کانسلو می توانند به این موضوع شهادت دهند، اما گریلیش 

تا کنون مانند یک خرید ۱۰۰ میلیون پوندی بازی نکرده است.
با تنها دو گل و دو پاس گل در ۲۲ بازی لیگ برتر، او نتوانســت خود را در 
ترکیب سیتیزن ها  اثبات کند و می توان اسم او را در صدر انتقالات ناموفق فصل 

۲۲/۲۱ اروپا قرار داد.

جیدون سانچو – دورتموند به منچستر یونایتد 
ســانچو نیز مانند گریلیش دوران حرفه ایش را در منچســتر به خوبی آغاز 
نکرد. بازیکن سابق آکادمی منچستر ســیتی پس از گدراندن یک دوره طلایی 
در بوروســیا دورتموند، با ســر و صدای زیادی از آلمان به اولدترافورد آمد. اما، 
این مهاجم مســتعد در لیگ جزیره انتظارات را برآورده نکرد. ســانچو در فصل 
گذشــته تنها در ۲۴ بازی ابتدایی فصل بوندسلیگا ۸ گل و ۱۱ پاس گل به ثمر 
رساند در حالی که این فصل این بازیکن در ۲۹ بازی آمار ۳ گل و ۳ پاس گل را 
داشته که با توجه به فرم قبلی او، یک افت شدید و محسوس به حساب می آید.

قضاوت نهایی در مورد این بازیکن شاید زود باشد اما حداقل تا اینجای فصل 
عملکرد او را می توان ناامید کننده خواند.

مسی – بارسلونا به پی اس جی 
پی اس جی این فصل یکی از ناکامان بزرگ اروپا به حساب می آید تیمی که 
به گفته خیلی از کارشناسان فصل را با اسکواد منتخب جهان آغاز کرد با حذف 
مقابــل رئال مادرید آرزو ها ی امیر قطر و خلیفی را یک شــبه بر باد داد. لیونل 
مسی یکی از بازیکنانی بود که با انتظارات زیادی به این تیم آمد و همه از مثلث 
هجومی نیمار، امباپه، مســی حداقل انتظار قهرمانی در اروپا را داشــتند. مسی 
این فصل در لیگ قهرمانان ۵ گل به ثمر رســاند اما نکته قابل توجه، عملکرد 

ضعیفش در لیگ فرانسه بود. 
فوق ستاره ای که انتظار میرفت با آمدنش به تیم پر ستاره پی اس جی لیگ 
فرانســه را به خاک و خون بکشــد آمار ۴ گل و ۱۳ پاس گل را در ۲۲ بازی از 
خود به جا گذاشــت و می توان گفت رهبری خط حمله تیم پاریسی این فصل 
کاملًا بر عهده کیلیان امباپه جوان بود. به نظر نمی رسد که ستاره آرژانتینی این 
فصل رضایت مالکان قطری پاریس را برآورده کرده باشــد و باید دید اگر بنا به 
ماندن این بازیکن برای فصل بعد هم باشد می تواند آرزوی آنها که قهرمانی در 

لیگ قهرمانان اروپا است را برآورده کند یا خیر.
سرخیو راموس – رئال مادرید به پی اس جی

سرخیو راموس در سال های اخیر دچار مصدومیت ها ی جدی شده به نحوی 
که در ۱۸ ماه آخر حضورش در رئال مادرید بیشتر از کل دوران حرفه ایش دور 
از میادین بود. روند مصدومیت ها ی کاپیتان ســابق پر افتخار مادرید در پاریس 
هم ادامه داشــت. او تا اینجای کار فقط ۹ بازی در لیگ فرانسه برای پاریسی ها  
به میدان رفته و ۲ بار موفق به باز کردن دروازه حریفان شده است. از ابتدا هم 
شاید باور حرف ها ی سران پاریس که راموس را خریدی کهکشانی می دانستند 
ساده لوحانه بود، آن هم بازیکنی ۳۵ ساله که بهترین دوران بازیش را پشت سر 

گذاشته است و دیگر نباید از او انتظاری برای پیشرفت و یا بهتر شدن داشت.
جورجینیو واینالدوم – لیورپول به پی اس جی 

ســومین ورودی بزرگ تابســتان پی اس جی جورجینیو واینالدوم است که 
پس از عملکرد درخشان در یورو و یک دوره چشمگیر در لیورپول، راهی پاریس 
شــد. واینالدوم به عنوان ها فبک تهاجمی برای تیم ملی هلند در یورو به میدان 
رفت و عملکرد بی نظیری در آن رقابت ها  از خود به جای گذاشت. واینالدوم که 
در تابســتان بازیکن آزاد به حساب می آمد پس از جنجال ها ی فراوان در نهایت 
راهی پاریس شــد. این بازیکن هم مانند دو خرید دیگر پاریسی ها  عملکرد قابل 

قبولی در تیم نداشت و در ۲۳ بازی لیگ ۱ گل به ثمر رساند و در اکثر بازی ها  
نمره متوســطی گرفت تا باز هم ثابت شــود که عادت کردن به شرایط پاریس 

راحت نیست.
سائول نیگز – اتلتیکو مادرید به چلسی 

افول سائول نیگز در فصل ها ی اخیر حضورش در اتلتیکو مادرید به آرامی حس 
میشــد، به همین دلیل بود که دیگو سیمئونه می خواست در تابستان سائول را 
کنار بگــذارد و رودریگو دی پائول را جایگزینش کند. چلســی تصمیم گرفت 
شانسی دوباره به این بازیکن بدهد تا دوباره به شکوه سابقش برگردد، اما توماس 
توخل به شــدت از خرید قرضی تابستانی خود ناامید شد و فقط در ۴ بازی -از 
مجموع ۸ بازی نیگز برای چلسی- به صورت فیکس به این بازیکن میدان داد.

امیلیانو بوئندیا – نوریچ به استون ویلا 
مانند جک گریلیش در منچســتر ســیتی، امیلیانو بوئندیا، مردی که برای 
جانشــینی گریلیش با ویلا قرارداد امضا کرد، نتوانسته در باشگاه جدیدش خود 
را اثبات کند. پس از دوران درخشــانش در نوریچ، انتظارات زیادی از بوئندیا در 
ویلا پارک وجود داشت، اما ۲ گل و ۴ پاس گل در ۲۹ بازی، این باور را به وجود 
می آورد که ۳۳ میلیون پوند به هدر رفته اســت. آرژانتینی باید تلاش بیشتری 

کنی تا به عنوان یک داستان موفقیت آمیز از او در تاریخ باشگاه یاد شود.
دونیل مالن – پی اس وی آیندهوون به دورتموند

اگرچه دونیل مالن جانشین مستقیم جیدون سانچو نبود، اما مهاجمی بود که 
با امید زیادی با دورتموند قرار داد امضا کرد و انتظار می رفت عملکرد فوق العاده 
بازیکن انگلیســی را تکرار کند. با این حال، انتقال از لیگ هلند به بوندســلیگا 
برای بازیکن ســابق آکادمی آرســنال دشوار بود و او در ۲۷ بازی فقط ۵ گل در 
لیگ به ثبت رساند. او سه بار در لیگ قهرمانان اروپا موفق به گلزنی شد. اما در 
کل شــروع ایده آلی برای هلندی به شمار نمی آید. با مصدومیت ارلینگ ها لند 
از مالن انتظار میرفت که از فرصت استفاده کند و خودش را نشان دهد اما این 

اتفاق رخ نداد.
نیکولا ولاسیچ – زسکا مسکو به وستهم 

ایــن انتقــال در تابســتان خیلی کــم مورد توجه رســانه ها  قــرار گرفت. 
وستهم ها فبک تهاجمی کروات و بازیکن سابق اورتون، نیکولا ولاسیچ را از زسکا 
مســکو با ۳۰ میلیون یورو به خدمت گرفــت. او در ۱۸ بازی لیگ فقط ۱ گل 
برای چکش ها  مقابل واتفورد به ثمر رساند که در ازای چنین مبلغی بسیار ناامید 

کننده به حساب می آید.
رودریگو دی پائول – اودینزه به اتلتیکو مادرید

مردی که اتلتیکو برای جانشــینی ســائول به خدمت گرفت، مانند سائول 
نتوانست انتظارات را در این فصل برآورده کند. پس از درخشش در اودینزه، دی 
پائول به عنوان ها فبک خلاق به اتلتیکو مادرید پیوســت، اما زیر نظر سیمئونه، 
خلاقیت او ضعیف بود و ثابت شــد که او یک ریســک گــران قیمت برای تیم 
مادریدی به حســاب می آید در حالی که می توان تعداد زیادی از بازیکنان این 
تیم را به خاطر فرم ضعیف اتلتیکو مقصر دانست اما او در ۳۱ بازی برای اتلتیکو 
آمار ۱ گل و ۱ پاس گل را ثبت کرده که این نشــان دهنده این اســت که خود 

رودریگو هم کمک چندانی به تیم نکرده است.

بررسی ۱۰ انتقال ضعیف فصل ۲۲/۲۱ اروپا

رویاهای بر باد رفته


